
                                                   

Protokoll styrelsemöte 23-08-29

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad

Närvarande: ordf Sven Arvidsson, vice ordf Jeanette Billström, kassör Dag Bränfeldt, 
sekr Pernilla Ekström, Caroline Öhlund, Pierre Wallqvist.

Dagordning

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.
(Justerare är alltid ordförande och sekreterare)

2. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

3. Inför ledarträffen den 9 september
Ledarträffen är utannonserad och inbjudan har gått ut till samtliga ledare. Än 
så länge är det inte så många anmälda. Pernilla får i uppdrag att lägga ut en 
blänkare på Facebook som påminnelse om att ledarna ska anmäla sig.
Dagen kommer att börja med en vandring på ca 1 mil med start vid Laxhall. 
Efter avslutad vandring bjuds deltagarna på mat på restaurang Laxhall.

4. Ekonomisk rapport från kassören
Ekonomin är fortsatt god. Vi gör ett plusresultat vilket är ett avsteg från budget 
där vi har räknat med minusresultat. Dag kommer att göra en ansökan till 
John Hedins fond med inriktning på barn. 

5. Verksamhetsrapport från grenarna
 Barn, ligger i startgroparna för att dra igång verksamheten inför 

hösten. Tidavads barnverksamhet har precis börjat.
 Vandring, har startat sin verksamhet i dagarna med 

onsdagsvandringarna. 
 Kajak gör sin sista onsdagspaddling nu på onsdag. Det har varit lyckat 

att ha en fast dag i veckan med turer under säsongen och det kommer 
att fortsätta även nästa år. Bassängträning startar i oktober och 
kommer att pågå under vintersäsongen. Det finns planer på 
vinterpaddling en gång i månaden och kajaksektionen kommer att söka 
ett samarbete med Karlsborg.



 (Långfärdsskridsko), ingen pågående verksamhet än.

6. Inkomna mail och frågor (sekr/alla)
Friluftsfrämjandet har fått en inbjudan om inspirationskväll gällande 
biosfärområdet. Ingen från styrelsen kommer att delta. 

7. Övriga frågor
Styrelsen beslutar att grenledarena inventerar behovet av första hjälpen-kit till 
ledare, därefter beställer vi kit till de ledare som är i behov av ett sådan. Pierre 
får uppgiften att söka efter lämpligt sådant.
Kajaksektionen har ett önskemål om gemensamma långärmade tröjor i 
funktionsmaterial där det står ledare på ärmen. Styrelsen beslutar att frågan 
ska gå ut till samtliga grenledare för att sedan ev göra en större gemensam 
beställning.
Styrelsen har fått svar på fråga gällande vad som gäller för redan utbildade 
ledare att bli ledare inom en annan gren. Riksorganisationen uppger att ledare 
ska vara utbildade i den gren de leder men att det är upp till den lokala 
styrelsen att godkänna ledare, även om rätt utbildning saknas. Eftersom 
frågan gäller utbildning inom vandring lågland får Pernilla i uppdrag att 
diskutera frågan, och se om det går att göra en förkortad kurs, med Anders 
Sjöqvist som är ansvarig för utbildningar vandring lågland.

8. Nästa möte
Möten planeras in:

 230925
 231113
 240108
 240205
 240306 Årsmöte

Sven Arvidsson Pernilla Ekström
Ordförande Sekreterare


